

УСЛОВИЯ ОПЛАТЫ И ОТМЕНЫ ДЛЯ ИНДИВИДУАЛЬНЫХ КЛИЕНТОВ

Цены на проживание включают завтрак, единоразовое посещение Wellness Oasis (сауна и бассейн) и тренажерный зал за номер/в сутки до 18:00 или в день отъезда до 12:00. Мы просим вас освободить комнату до 12:00.

Пожалуйста, обратите внимание, что поздний выезд или ранний заезд могут быть запрошены, но при условии наличия свободных номеров.

Бронирование может быть гарантировано с помощью депозитного платежа, данных кредитной карты или соглашения с компаниями.

Гарантированные бронирования могут быть отменены без каких-либо сборов за 72 часа до дня прибытия.

Отель Jurmala Spa & Conference Center не вернет Ваш депозит в случае незаезда или неудачной отмены.

Если по какой-либо причине Вы решили прервать свое пребывание, компенсация не будет произведена.

CONDITIONS OF PAYMENT AND ANNULMENT FOR INDIVIDUAL CLIENTS

Accommodation prices include buffet breakfast, 1 time visit at the Wellness Oasis (sauna and pool centre) and gym per room per night till 18:00 or on the departure day till 12:00. We ask You to empty your room by 12:00 latest.

Please note late check-out or early check-in may be requested but will be subject to availability.

Rates are quoted in EUR and are subject to change without prior notice. Your reservation is not guaranteed and will be held until 18:00 hrs on the arrival day.

Reservations can be guaranteed with deposit payment, credit card details or companies agreement.

Guaranteed reservations can be cancelled without any charge 72 hours before the arrival day.

Hotel Jurmala Spa & Conference Centre will not return Your deposit in case of a no-show or a failed cancellation.

If for any reason You decide to interrupt Your stay, no reimbursement will be made.